
Ūdenssporta	nākotne	Daugavā	
jaunieša	acīm

Dāvids	Zilberts



Kas es	esmu?
Es	esmu	18	gadus	jauns	jaunietis,	kurš	nodarbojas	ar	airēšanu	vairāk	kā	8	gadus.

Šis	sporta	veids	nav	populārs,	un	tā,	es	uzskatu,	ir	liela	problēma	- Latvijā	ir	pietiekami	daudz	
ūdens	tilpnes,	kurās	varētu	attīstīt	šo	sporta	veidu,	kas	attīsta	ne	tikai	jauniešus- sportistus,	
bet	arī	pieaugušos	cilvēkus,	kuri	mēģina	nodarboties	ar	airēšanu.



Sākums
Sāku	ar	airēšanu	nodarboties	otrajā	klasē,	kad	bija	nepieciešama	nodarbe	pēc	garajām	
dienām	skolas	solā.

Pirms	2	gadiem	es	pārgāju	uz	tālmācību,	jo	izlēmu,	ka	vēlos	ar	šo	sporta	veidu	nodarboties	
profesionālā	līmenī.	

Tagad	jau	es	esam	izveidojusi	savu	sporta	klubu	‘’Sudrabgārnis’’	un	mēģinām	izveidot	bāzi	
Ķekavā,	lai	nodarbotos	ar	šo	sporta	veidu	sausajā	Daugavā	un	piesaistītu	vēl	jauniešus	ūdens	
sportam.



Nākotnes Daugava	jauniešiem
Daugava	ir	ļoti	gara	un	plaša,	mums	visiem	pietiks	vietas	uz	tās.

Problēma,	ko	es	saskatu,	ir	ka	nav	nemaz	tik	daudz	vietas	vai	opcijas	kur	izbaudīt	ne	tikai	šo	
ūdens	sportu,	bet	arī	atpūtu	pie	mūsu	Daugavas.

Uzskatu,	ka	ir	nepieciešamība	vairāk	attīstīt	airēšanas	sporta	veidu	Daugavā	un	lai	ne	tikai	
jaunieši	var	mēģināt	savu	līdzsvaru,	bet	arī	pieaugušie	un	citu	sporta	veidu	pārstāvji.	

Daugavā	noteikti	var	izveidot	vairāk	vietu,	kur	aktīvi	atpūsties,	satikties	ar	draugiem	
un	varbūt	pat	pilnvērtīgi	trenēt	tos	jauniešus,	
kuri	ar	šo	grib	nodarboties	profesionāli.



Paldies par	uzmanību!

Jautājumi?


